



Styrelsemöte 2025-03-10 klockan 16:15 på kontoret, Engelska Parken

Närvarande: Astrid Lundström, Hanna Stenmark, Melina Pirkizri, Amanda Lind, Tindra Helling, Josefine Englund, Tilda Flyborg, Viktor Winberg, Anton Högström, Emmy Edvinsson, Bianca Wallin, Klara Otterstedt.

Styrelsen godkänner att Ebba Näsström och Signe Grip adjungeras till styrelsemötet utan tillika rösträtt.

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16.16.

§ 2 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 3 Må-bra-runda

Styrelsen mår bra, många har haft tenta senaste och det är skönt att det är över. Alla är väldigt nöjda med PVD.

§ 4 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte

Anton Högström väljs till justeringsperson.

§ 5 Rapport från styrelsen samt valberedning

Ordförande: Under dessa två veckor har jag i vanlig ordning stämt av och haft kortare möten med delar av styrelsen. Lies från samsek närvarade på vårt senaste styrelsemöte vilket var väldigt kul. Ska tillsammans med vice ordförande närvara på Samseks "TackSam" och har även hunnit närvara på insparkens avslutningsgasque samt PVD-dagen samt dess sittning. PVD blev otroligt lyckat och jag är så stolt över styrelsens projektledare. Ser fram emot kommande interna och externa arbete.

Vice ordförande: Denna vecka har jag svarat på mycket mail som vi har fått in angående arbetsrätten som tyvärr ska försvinna som fristående kurs och andra student relaterade frågor. Jag har även diskuterat med Uppsala kommun om ett till event tillsammans med dem under våren. Vi ska även ha vårt styrelsehäng på kappa bar, som är våra nya samarbetspartner. Jag var även tillsammans med ordförande på avslutningsgasquen där vi höll tal.

Nästa vecka blir lite lugnare för min del.



Administratörer: Sedan sist har vi skickat ut vårt första månadsbrev där vi informerat om vad som hänt hittills i år och förväntas komma under den kommande månaden. Vi har även påbörjat överföringen av medlemmar till ebas. Vi har även deltagit på insparkens avslutningsgasque och PVD-dag samt sittning vilket bägge två var väldigt lyckade.

Ekonomiansvarig: Jag har senaste två veckorna betalat utlägg och förberett allt inför bokföringen av februari. Jag har även suttit med Emma G och stämt av en del kring insparken och budgeten, men vi sa även att vi skulle sitta en gång till när alla kostnader och intäkter är helt färdiga. Stämde även av med pvd hur vi ska göra med faktureringen.

Marknadsföringssamordnare: Senaste veckan har jag tillsammans med mitt utskott marknadsfört information på våra sociala kanaler till våra medlemmar. Bland annat bilder från insparken, information om pvd-dagen och söka projektgrupp till evenemang. Jag har även tillsammans med näringslivssamordnare spelat in en video med Akavia som ska publiceras på Instagram.

Jag och mitt utskott har även haft ett utskottsmöte där vi diskuterat hur vi ska marknadsföra PVD samt förberett andra kommande inlägg.

Näringslivssamordnare: Den senaste tiden har det varit en del och då mentorskapsprojektet är nu på tisdag. Vi i utskottet har haft två möten och planerat ihop det sista och beställt mat. Tyvärr är det flera mentorer som inte kan komma på kickoffen så det är lite tråkigt, men vi får göra det bästa utav det och det viktigaste är att alla får en mentor. Jag har haft mail kontakt med HR-ansvariga för kontaktdagarna och styrelsen vittnesstöden (jurister) och vi ska hjälpa till med rekryteringen där. Sen har jag haft mailkontakt angående en certifieringsutbildning i AONs testverktyg så tänkte prata om det i kommande möte:)

Evenemangssamordnare: Nu har insparken VT25 tyvärr nått sitt slut, och vilken succé det blev! För att vi ska kunna utvecklas och göra framtida insparkar ännu bättre har vi skickat ut en insparksutvärdering till alla deltagare (reccar, faddrar, kaptener & generaler) där de får möjlighet att dela med sig av sina tankar och upplevelser. Vi är glada över det stora engagemanget och ser fram emot att få ta del av all värdefull feedback.

Samtidigt har generalansökan öppnat, vilket ger de nya studenterna möjligheten att söka till projektgruppen för insparken HT25. Vi hoppas på ett stort engagemang och ser fram emot de kommande intervjuerna som påbörjas inom kort. Under veckan har även generalerna VT25, tillsammans med några av veteranerna, deltagit i en Instagram take-over där de svarat på frågor om rollen, för att ge de nya studenterna en inblick i vad uppdraget innebär samt öka intresset att söka till rollen.



Utöver detta har vi haft ett möte med GH nation där vi diskuterat den kommande examensgasquen. Vi fortsätter att arbeta för en kommande projektgrupp som snart ska ta över planeringen och genomförandet av examensgasquen och examensceremonin

Vidare fortsätter vi att jobba med vårens kommande evenemang och inom kort öppnar ännu en ansökan till en ny projektgrupp för vårens sittning.

Utbildningssamordnare: Jag har arbetat för fullt med att sammanställa svaren från programutvärderingen som skickats ut i veckan, och förbereder inför det kommande programrådet nästa vecka, där det förhoppningsvis kommer klarna med vad som gäller för arbetsrätten kommande terminer.

Idrottssamordnare: Jag väntar just nu på att få svar från lapoint om de sista detaljerna innan vi verkligen kan sätta igång planerandet för surfresan, förväntar mig få svar snart. Jag har bokat in en tid för veckoträning till näst, nästa vecka Dodgeball och spökboll

PvD: PvD är genomfört och blev en succé! Senaste veckorna har alltså bestått av alla preparationer inför detta. Både vi och Göteborgs nation är väldigt nöjda med kvällen! Totalt kom över 500 gäster till nationen och 150 goodiebags gick åt bara någon minut efter att mässan öppnade. Företagen verkade nöjda med mässan och allt flöt på enligt plan. Tävlingsvinnarna har blivit kontaktade. HR-panelen verkar ha varit särskilt uppskattad men vi ska samla in feedback i ett formulär framöver. Fotografernas bilder levereras förhoppningsvis om några dagar.

Valberedning: -

§ 6 Styrelsen

Diskussion kring medlemmar i Dynamicus

§ 7 Styrelsefotografering

Ett datum för styrelsefotografering kommer att bokas in.

Josefine Englund och Anton Högström lämnar mötet 16:56

§ 8 Samordnarna har ordet

Utbildningssamordnare: Har idag varit på programrådet där främsta fokus var arbetsrätten, tyvärr kommer det inte finnas möjlighet att läsa den som kurs under 2025 och 2026. Kommer ta det vidare med målet om att den ska komma tillbaka längre fram. Pratade också om praktik på mötet, tipsar om att söka praktikkurser efter examen om man är intresserad.



Evenemangssamordnare: Insparken är över och insparksutvärderingen är utskickad. Generalansökan är öppen och några ansökningar har kommit in.

Marknadsföringssamordnare: Vi deltog på PVD och marknadsförde det. Det är mycket som ska publiceras just nu så mycket fokus ligger på det.

Näringslivssamordnare: Deltar inte på mötet.

PVD: Dagen är nu avklarad, det gick väldigt bra och var lyckat. Arbetet framöver kommer att fokusera på ekonomin. Förslag om att hålla kvar temat "alla ljus på..." under kommande personalvetarnas dag. Diskussion om hur summan som PVD gick plus med under årets dag ska fördelas.

Tinda Helling lämnar mötet 17:06

Tinda Helling ansluter till mötet 17:08

Idrottssamordnare: Fick idag svar från lapoint, surfresan till Portugal kommer att ske under vecka 44 2025. Nästa vecka påbörjas veckoträningarna.

Tilda Flyborg lämnar mötet 17:20

Tilda Flyborg ansluter till mötet 17:21

§ 9 Styrelsehäng på Kappa Bar

27 mars sker styrelsehäng på Kappa bar.

§ 10 Certifieringsutbildning i AONs testverktyg

AON vill ha ett event tillsammans med Dynamicus medlemmar, styrelsen ser gärna att det genomförs. Mer information från Nelli vid nästa möte.

§ 11 Insparksutvärdering

Evenemang informerar om svaren på utvärderingen från insparken. Diskussion om hur man kan tänka kring rekryteringen inför kommande inspark samt den nya insparksamordnaren.

Tinda Helling lämnar mötet 17:33

Tinda Helling ansluter till mötet 17:36

§ 12 Övriga frågor

Inget att tillägga.



§ 14 Sekreterarens punkt

Inget att tillägga.

§ 15 Återkoppling på mötet

Roligt möte!

§ 16 Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 18.18.

Ordförande Melina Pirkizri

Sekreterare Astrid Lundström & Hanna Stenmark

Justeringsperson Tilda Flyborg

